
Protokół  Nr XXVI/13 
 

z XXVI sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu  10 września  2013 r. w godzinach od 12.00 do 
16.30 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 

Adn. 1 
 
 XXV sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Elżbieta 
Kapczyńska 
Na wstępie powitała radnych Rady Gminy, Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, 
pracowników administracji samorządowej, dyrektorów szkół, sołtysów wsi oraz wszystkich 
gości i uczestników dzisiejszej sesji. Osobno powitała obecnych na dzisiejszej sesji gości – 
przedstawicieli zespołu projektowego zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mieścisko, będącego przedmiotem obrad  
dzisiejszej sesji: 
- mgr inż. architekt - P.Ewa Pietz  - główny projektant 
- mgr P.Maria Kaczmarek – Polityka rozwoju przestrzennego 
 
(Listy obecności sołtysów wsi i zaproszonych gości stanowią załączniki Nr  1 i 2 do protokołu). 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na 15 radnych Rady Gminy na sesji 
obecnych jest 15, co stanowi quorum wobec czego Rada jest prawomocna do prowadzenia 
obrad i podejmowania uchwał. 
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad XXVI sesji Rady Gminy, jaki 
radni i goście otrzymali z zaproszeniem na sesję. Jednocześnie zaproponowała aby punkt 11 
porządku sesji dot. podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko  przesunąć jako punkt 10 z 
uwagi na przedstawienie projektu uchwały przez przedstawicieli z Biura Planowania. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie  uchwalili zmianę kolejności realizowanych punktów sesji. 
Innych zmian do porządku sesji nie zgłoszono. 
Porządek XXVI sesji Rady Gminy po zmianach przedstawia się następująco: 

 
 1. Otwarcie sesji. 
 2  Stwierdzenie quorum. 
 3. Przedstawienie porządku obrad XXVI  sesji Rady Gminy – możliwość  
    wprowadzenia zmian. 
 4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
 5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 6. Zapytania sołtysów. 
 7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
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 8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  
       międzysesyjnym. 
  9. Informacja o pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko. 
11. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2013 r. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Wielkopolskiemu. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2013 rok. 
14.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/157/12 Rady Gminy Mieścisko z dnia 
20 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko 
na lata 2013-2022. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 
Mieścisko projektu „E- usługi dla mieszkańców powiatu wągrowieckiego” w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
17. Podjęcie uchwały  w sprawie warunków udzielania oraz wysokości stawek procentowych 
bonifikat od cen sprzedaży lokali mieszkalnych w budynkach mieszkalnych stanowiących 
własność Gminy Mieścisko. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 3 lokali mieszkalnych w budynku 
mieszkalnym Nr 9 w Mirkowicach. 
 
19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
20. Wolne głosy i wnioski. 
21. Zakończenie. 
 
         
Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej XXV sesji Rady Gminy 
był do wglądu w biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń, w związku z powyższym 
zaproponowała jego przyjęcie bez odczytywania. Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 15 
głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez odczytywania. 
 
 
Adn. 5 – interpelacje i zapytania radnych 
 
- radna Martyńska – zwróciła się do P.Wójta w imieniu mieszkańców wsi Zbietka, którzy 
proszą o naprawę drogi, która kończy się przy drodze wojewódzkiej. Chodzi o równiarkę żeby 
tam wyrównać  bo są dziury. Jednocześnie  droga tak się zwężyła, że są problemy z 
wymijaniem; 
- radny Szudrowicz: 
1) „naprzeciwko przepompowni w Popowie Kościelnym ponownie jest zapadnięty chodnik. 
Można tam łatwo  złamać  nogę” 
2) „rozmawiałem z Panią sołtys z Popowa, my nie mamy żadnego kontaktu z właścicielem 
pałacu. Może gmina ma jakikolwiek telefon do tego właściciela ? Chodzi o to, że drzewa 
które rosną od strony pałacu  ich konary mocno wychodzą na zewnątrz, na chodnik.Idąc tam 
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trzeba się pochylić. Chodzi o to żeby tego właściciela  pałacu poinformować  żeby poobcinał 
te konary”; 
- radny Rojewski: 
1)  dziury w asfalcie na Chubach w Zabiczynie; 
2)  równiarka albo jakiś tłuczeń żeby te drogę naprawić w kierunku Kościoła gdyż tam są już 
takie dziury, że nie można ich ominąć; 
3) zapadnięcie w moście na drodze w kierunku jadąc z Zakrzewa do Zabiczyna po prawej 
stronie. Tam jest głęboka dziura; 
4) oświetlenie przystanku autobusowego we wsi, tam gdzie dzieci zawsze rano czekają. Teraz 
będzie szybko ciemno i chodzi o poprawę widoczności jak pojadą do szkoły; 
- radny Rodzewicz – „Panie Wójcie proszę poinformować  Dyrekcję Dróg Wojewódzkich, że 
przy wjeździe do Łazisk po lewej i prawej stronie tam zapada się przepust, tam wylatuje się 
prawym albo lewym kołem w zależności czy jedzie się do czy z Wągrowca. Przy rowie się 
zapada i trzeba trzymać kierownicę bo można wylecieć do tego rowu. Zapada się na odcinku 
około 70-80 cm”; 
- radna Kapczyńska – „na ulicy Pocztowej na wysokości muszli telefonicznej zaczyna się w 
studzience zagłębiać i poszerzać otwór, jak również przy wyjeździe w stronę Wieli. W związku 
z czym razem z Panem radnym Górskim prosimy o przeprowadzenie kontroli, a jednocześnie 
dziękujemy za naprawienie ulicy na Osiedlu Michałowskim w miejscu gdzie jest próg 
zwalniający”; 
- radny Graczyk – „w ostatnim czasie ukazały się na działkach w Piastowicach, przy krzyżu, 
jadąc z Piastowic do Gółek tereny rekreacyjne. Nie wiem czy to są tereny rekreacyjne czy 
budowlane. Jak to ma się do Studium uwarunkowań i Kierunków zagospodarowania 
przestrzennego ? 
- radny Wojtyszyn – podziękował Radzie, że w budżecie zostały ujęte środki na położenie 
chodnika na ul.Polnej. „Chodnik został przełożony bardzo ładnie, szybko. Firma, która to 
robiła wydaje mi się, że robiła to bardzo dobrze. W każdym razie oceniam jako niefachowiec, 
że robili to sprawnie, lepiej i prościej niż robiła to nasza firma Aquanet”; 
- radna Kapczyńska – podziękowała  P.Wójtowi za  I etap ścieżki rowerowej powstałej przy 
Osiedlu Młodych w Mieścisku z nadzieją, że niebawem powstanie druga część”; 
 
Adn. 6 – zapytania sołtysów 
 
- P.Starosta – sołtys wsi Popowo Kościelne : 
1) prosiła P.Wójta, że jak będą łatać dziury na Popowo Kolonii między P.Kutznerem  
a krzyżówką jest duża dziura”; 
2) podziękowała w imieniu mieszkańców Wymysłowi za udział w poświęceniu krzyża i za 
tabliczkę, która będzie przykręcona do krzyża”; 
- P.Sadłowska – sołtys wsi Podlesie Wysokie – „w drodze koło P.Andrzeja Barełkowskiego 
utworzyły się dziury i prosiła o ich załatanie”; 
- P.Ignaczak – sołtys wsi Budziejewko: 
1) „na drodze w Budziejewku wybijają się dziury w asfalcie”; 
2)w miejscu koło P.B.Fleminga jest stawek i czy tam jest przepust, czy tam zapadło się. 
 Na całej szerokości szosy jest strasznie”; 
- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka: 
1) w nawiązaniu do tego co mówiła P.Martyńska to potwierdzam, że droga od ulicy do 
Zbietki wymaga remontu, jak również poszerzenia”; 
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2) odnośnie  uporządkowania terenu przed pałacem w Zbietce , który stoi naprzeciwko 
modernizowanego klubu”; 
- P.Borowska – sołtys wsi Wiela – „w sprawie odwodnienia Wieli. Wczoraj był Wicestarosta 
P.Kranc i P.Torz  oglądali drogę i nadal nie wiem czy mamy liczyć na pomoc w odwodnieniu 
wsi, a zwłaszcza tej wody, która płynie podczas burzy i zalewa nasze podwórka, a najgorzej 
cierpi moja posesja. Oni tłumaczyli, że na środku wsi musi być przez gminę wykopany rów i 
wtedy oni mogą podłączyć;” 
- P.Witucki – sołtys wsi Sarbia – „chodzi o barierkę ochronną co jest przy podjeździe dla 
niepełnosprawnych przy kościele w Podlesiu Kościelnym. Ona jest fatalnie wykonana, fatalne 
zakończenie przy chodniku. Rurki  są prosto, nie są zagięte. Nie jest to zabezpieczone. Jeżeli 
jakieś dziecko dojedzie rowerem i uderzy w to, to może być tragicznie. Zwracałem się do 
Proboszcza i mówił, że będzie się kontaktował z P.Bździakiem. Minęły już 2 miesiące i nic nie 
zrobiono”; 
Na zapytania i wnioski sołtysów odpowiedzi udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
 
Adn. 7 
 
 Informację ze swojej  działalności w okresie międzyssyjnym przedstawił Wójt Gminy – 
P.Andrzej Banaszyński. 
(Informacja z działalności Wójta Gminy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
Ponadto w nawiązaniu do ostatnich Targów Michałowskich i Powiatowo-Gminnych  Dożynek 
jakie miały miejsce w dniu 1 września br. w Mieścisku przedstawił całkowite rozliczenie 
poniesionych wydatków i uzyskanych dochodów. 
(Rozliczenie XXXV Targów Michałowskich i Powiatowo-Gminnych Dożynek stanowi załącznik 
Nr 5 do protokołu). 
Wójt pogratulował  Paniom Sołtyskom z nasze gminy, które znalazły się w I dziesiątce 
laureatów Plebiscytu „Sołtys Roku 2012” . 
W dalszej części przedstawił miejsca uzyskane przez drużyny pożarnicze naszej gminy w 
Powiatowych Zawodach Pożarniczych, jakie miały miejsce w dniu 8 września br. Mieścisku. 
Z kolei Przewodnicząca Rady w imieniu Rady Gminy  podziękowała Wójtowi i pracownikom 
Urzędu Gminy za przygotowanie tegorocznych Targów i dożynek powiatowo-gminnych, jak 
również podziękowała sołtysom za liczne wieńce oraz przygotowane ogródki. 
 
Adn. 8 
 
 Przewodnicząca Rady przedstawiła informację ze swojej działalności w okresie 
miedzysesyjnym: 
- 28 czerwca br. – udział w apelach z okazji zakończenia roku szkolnego; 
- 13 lipca br – udział w obchodach 30-lecia  pobudowania  Klubu Rolnika w Podlesiu 
Wysokim; 
- 30-31 lipca br – udział w spotkaniu z inwestorami Słupskiej Strefy Ekonomicznej.  
- 1 września br. – udział w powiatowo-gminnych dożynkach oraz XXXV Targach 
Michałowskich; 
- 2 września br – udział w uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego oraz w okolicznościowym 
apelu upamiętniającym wybuch  II wojny światowej; 
- 4 września br. – udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy; 
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- 6 września br – udział w Konferencji .”Drzewo jest wspaniałe” w Nadleśnictwie 
Łopuchówko. 
- 8 września br. –udział jako obserwator w XIV powiatowych zawodach sportowo-
pożarniczych, które odbyły się na stadionie w Mieścisku. 
 
Adn. 9 
 
 Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy przedstawili informację z prac Komisji  
w okresie międzysesyjnym. 
Wszystkie Komisje odbyły wspólne posiedzenie w dniu 4 września w celu zaopiniowania 
materiałów i projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 
Ponadto odbyły posiedzenia wynikające z planów pracy: 
- Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i Samorządu: 
- 28 sierpnia br. 
Tematem posiedzenia było: 

1) Stan przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 
2013/2014 – wizytacja  w terenie. 

2) Zapoznanie  się z informacją  na temat planowanych zajęć pozalekcyjnych, imprez i 
zawodów sportowych, spartakiad na szczeblu gminy do końca 2013 roku – spotkanie 
z animatorami sportu zatrudnionymi na obiekcie „ORLIK”; 

 
- Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: 
- 16 lipca br. – wspólne wyjazdowe posiedzenie z Komisją Przestrzegania Prawa, Ochrony 
Środowiska i Komunikacji do schroniska dla zwierząt w Pile i Margoninie którego celem  
zapoznania się z zasadami funkcjonowania schroniska dla zwierząt i warunkami w jakich 
utrzymywane są zwierzęta; 
 
- Komisja Rewizyjna: 
- 29 sierpnia br. 
Tematem była kontrola wydatków dotyczących zużycia energii elektrycznej, paliw płynnych i 
gazowych w gminie według stanu na dzień 30 czerwca 2013 r., w tym: oświetlenie uliczne, 
Dom Kultury w Mieścisku, Szkoły, Urząd Gminy. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał  na sesji protokół z przeprowadzonej kontroli. 
 
- Komisja Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska i Komunikacji 
Komisja odbyła w dniu 16 lipca br. wyjazdowe posiedzenie wspólnie z Komisją Rolnictwa do 
schroniska dla zwierząt. 
 
Adn. 10 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko. 
Propozycje zmian studium przedstawiła  mgr inż. architekt P.Ewa  Pietz – Główny Projektant. 
Łącznie zmiana studium obejmuje 13 zmian. 
Do w/w zmian zapytanie zgłosiła sołtys wsi Zbietka – P.Krystyna Tańska w kwestii jaka jest 
możliwość  budowy mieszkalnej jednorodzinnej od elektrowni wiatrowej ? 
W odpowiedzi wyjaśniono, że w przypadku Zbietki była wydana decyzja środowiskowa, w 
której określono strefę ochronną. 
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W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych obecnych na sesji (radny Szudrowicz wyszedł) uchwała w głosowaniu została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr  6  do protokołu. 
Przewodnicząca Rady podziękowała przedstawicielom Biura Planowania z Poznania za 
przybycie na dzisiejszą sesję, poczym ogłosiła 5-minutową przerwę. 
Po przerwie kontynuowano porządek posiedzenia realizując punkt 11 – Informacja z  
przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2013 r. 
Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Skarbnik Gminy – P.Teresie   Samarzewskiej. 
Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze jest składana corocznie przez Wójta do 
końca sierpnia.. Ponadto wysyłana jest do Regionalnej Izby Obrachunkowej. RIO o informacji 
z wykonania budżetu Gminy wydało opinię pozytywna z uwagą.  
(Kserokopia opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik Nr  7 do protokołu). 
(Wyjaśnienia do uwag zgłoszonych przez RIO stanowią załącznik Nr 8 do protokołu). 
Wszystkim radnym zostały przedłożone kserokopie wydanej opinii wraz z wyjaśnieniami 
Wójta do zgłoszonych przez RIO uwag .Informacja  o przebiegu wykonania budżetu Gminy za 
I półrocze br została omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
- Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do informacji z wykonania 
budżetu ? 
Nikt z radnych nie zgłosił zapytań w związku z powyższym została ona przyjęta przez Radę 
bez uwag. 
(Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze br stanowi załącznik  Nr 9 do 
protokołu). 
 
Adn12. - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Wielkopolskiemu. 
Uzasadnienie projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska. 
Jest to pomoc w formie dotacji celowej w kwocie 10.000 zł z przeznaczeniem na 
dofinansowanie „instalacji sygnalizacji świetlnej wzbudzanej wraz z detekcją radarowa w 
Mieścisku w ciągu drogi wojewódzkiej nr 190. Po podjęciu uchwały gmina podpisze stosowną 
umowę. 
- radna Kapczyńska – zapytała o termin wykonania sygnalizacji ? 
- Wójt – w odpowiedzi wyjaśnił, że ma być wykonane do 26 października br. 
W związku z brakiem innych pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 10 
do protokołu. 
 
Adn 13 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2013 rok. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Teresa  Samarzewska. 
W wyniku zmian zwiększa się dochody  budżetu o kwotę:  88.562 zł oraz  zwiększa się 
wydatki o kwotę  288.562 zł. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w sprawie zmian z budżecie Gminy została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
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Adn. 13 - .Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/157/12 Rady Gminy Mieścisko 
z dnia 20 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Mieścisko na lata 2013-2022. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Teresa  Samarzewska. 
W/w uchwała wiąże się ściśle z dokonanymi zmianami w budżecie. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 12 
do protokołu. 
 
Adn 15. - Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla 
uczniów. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 
W regulaminie zostało wskazane miejsce składania wniosków o pomoc materialna tj. 
sekretariat Gimnazjum oraz wskazany  został termin od kiedy składa się wnioski o przyznanie 
stypendium szkolnego. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 13 
do protokołu. 
 
Adn16 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez 
Gminę Mieścisko projektu „E- usługi dla mieszkańców powiatu wągrowieckiego” w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kedracka. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 14 
do protokołu. 
 
Adn 17. -  Podjęcie uchwały  w sprawie warunków udzielania oraz wysokości stawek 
procentowych bonifikat od cen sprzedaży lokali mieszkalnych w budynkach mieszkalnych 
stanowiących własność Gminy Mieścisko 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 15 
do protokołu. 
 
Adn.  18 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 3 lokali mieszkalnych w 
budynku mieszkalnym Nr 9 w Mirkowicach 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 16 
do protokołu. 
 
Adn 19 - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy – P. Andrzej Banaszyński. 
 
Adn 20 -  Wolne głosy i wnioski. 
- sołtys wsi Zbietka – P.Krystyna Tańska – ponowiła wniosek o budowę zatok autobusowych 
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 i chodników w m.Zbietka  przy drodze 190; 
- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej – P.Czesława Wieczorek –wskazała na  teren P.Jana 
Pola przylegający do płotu Domu Kultury. Rosną tam wysokie trawy, chwasty i to się 
przenosi. Ponadto rosnące tam wysokie krzaki i drzewa stanowią miejsce, gdzie chowa się 
młodzież; 
- sołtys wsi Zabiczyn – P.Iwona Kubicka – zwróciła uwagę na dziury przy wjeździe do kościoła 
w Zabiczynie; 
- radna Kapczyńska – prosiła o zabezpieczenie starej „lodowni” na ul. Dworcowej. 
 
Adn. 21 - Po udzielonych odpowiedziach i wyczerpaniu wszystkich punktów porządku sesji 
Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim uczestnikom za udział w sesji i zamknęła XXVI 
sesję Rady Gminy. 
 
 
 
  Protokółowała:   Przewodniczyła sesji: 
 Inspektor ds. obsługi organów  Przewodnicząca Rady 
 Gminy 
   /Wiesława Kujawa/   /Elżbieta Kapczyńska/ 

 


